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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Dit jaar zijn door meerdere fracties raadsvragen gesteld over de onveilige verkeerssituatie op de
burgemeester Schneiderlaan. Het gaat dan niet alleen om de snelheid van weggebruikers, maar ook
om de gevaarlijke kruising met de Gezellelaan. Afgelopen juni heeft op deze kruising een dodelijk
ongeval plaatsgevonden.

ln antwoord op vragen van de VLP-fractie hierover, heeft u aangegeven dat u samen met de politie en
Veilig Verkeer Nederland-afdeling Roosendaal bezig bent met een onderzoek. Hierbij heeft u

aangegeven dat als onderdeel van dit onderzoek als proef de rechtsaf-strook richting de Gezellelaan
tijdelijk zalworden dichtgezet, waarbij de rechtsaf-beweging nog wel mogelijk blijft.

De fractie Burger Belangen Roosendaal constateert dat sinds enige tijd de uitvoegstrook inderdaad is
afgesloten. De fractie Burger Belangen Roosendaal heeft hierover vragen ontvangen, waarbij
inwoners hebben aangegeven dat de situatie erg onduidelijk is. Mensen denken dat de weg in zijn
geheel is afgesloten en dat men dus niet meer rechtsaf mag slaan.

De fractie Burger Belangen Roosendaal heeft daarom de volgende vragen voor het college:

Zijn u signalen bekend, dat inwoners de situatie ter plekke onduidelijk vinden? Zo ja, wat gaat u hier
aan doen?

2. Klopt het dat deze afzetting bedoeld is als proef in het kader van het onderzoek dat u samen met

de politie en Veilig Verkeer Nederland-afdeling Roosendaal aan het doen bent?

a. Hoe lang duurt deze proef en wat is precies het doel van deze proef?

b. (Hoe) zijnlworden inwoners over deze proef geTnformeerd?

3. Wordt de gemeenteraad geinformeerd over de uitkomsten van het onderzoek dat u samen met de
politie en Veilig Verkeer Nederland-afdeling Roosendaal aan het doen bent en wanneer worden deze
uitkomsten venruacht?

4. Wordt in het onderzoek tevens de overuveging meegenomen om op deze locatie (op termijn) een
rotonde aan te leggen?

Alvast bedankt voor uw beantwoording.

Namens de fractie van de Burger Belangen Roosendaal,

Selda Bozkurt
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1 .Zijn u signalen bekend, dat inwoners de situatie ter plekke onduidelijk vinden? Zo ja, wat gaat u hier
aan doen?

Deze signalen zijn bij ons niet bekend. Wij gaan kijken of we met aanvullende bebording de situatie
duidelijker kunnen maken.

2. Klopt het dat deze afzetting bedoeld is als proef in het kader van het onderzoek dat u samen met
de politie en Veilig Verkeer Nederland-afdeling Roosendaal aan het doen bent?

Dat klopt.

a. Hoe lang duurt deze proef en wat is precies het doel van deze proef?

De proeft duurt 3 maanden en het doel van de proef is te kijken of de oversteekbaarheid van dit
kruispunt hiermee veiliger kan worden.

b. (Hoe) zijnlworden inwoners over deze proef geÏnformeerd?

Dit is o.a. via WN gebeurd, zie onderstaande link:

https://wn.nl/nieuws/noord-brabanUroosendaal/kruispunt-burgemeefser-scñne iderlaan-gezellelaan

Daarnaast hebben eerdere raadsvragen ook geleid tot informatie hierover via de media:

https://www.zuidwestupdate.nl/nieuws/gemeente-al-bezig-met-onderzoek-kruising-burgemeesfer-
sc h ne id e rl a a n-ge ze lle I aan/

3. Wordt de gemeenteraad geinformeerd over de uitkomsten van het onderzoek dat u samen met de
politie en Veilig Verkeer Nederland-afdeling Roosendaal aan het doen bent en wanneer worden deze
uitkomsten verwacht?

De resultaten worden eind dit jaar verwacht en wij zullen u hierover informeren.

4. Wordt in het onderzoek tevens de overweging meegenomen om op deze locatie (op termijn) een
rotonde aan te leggen?

Nee, met het onderzoek wordt gekeken welke korte termijn maatregelen mogelijk zijn om de situatie
te verbeteren.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


